
errata TM

Gdy ta karta trafi do Twojej stajni,  
możesz POŚWIĘCIĆ kartę ulepszenia  
albo ZNISZCZYĆ kartę kary.

JEDNOROŻEC Z PIŁĄ MECHANICZNĄ

Karta magicznego jednorożca

Gdy ta karta trafi do Twojej stajni,  
możesz ZNISZCZYĆ kartę ulepszenia  
albo POŚWIĘCIĆ kartę kary.

JEDNOROŻEC Z PIŁĄ MECHANICZNĄ

Karta magicznego jednorożca

JEDNOROŻEC Z PIŁĄ MECHANICZNĄ
Jest: 
Gdy ta karta trafi do Twojej stajni, 
możesz POŚWIĘCIĆ kartę ulepszenia 
albo ZNISZCZYĆ kartę kary.

Powinno być: 
Gdy ta karta trafi do Twojej stajni, 
możesz ZNISZCZYĆ kartę ulepszenia  
albo POŚWIĘCIĆ kartę kary.



errata

Karta magii

POŚWIĘĆ wybraną kartę ulepszenia  
albo ZNISZCZ wybraną kartę kary.

CELOWA DESTRUKCJA

Karta magii

ZNISZCZ wybraną kartę ulepszenia  
albo POŚWIĘĆ wybraną kartę kary.

CELOWA DESTRUKCJA

CELOWA DESTRUKCJA
Jest: 
POŚWIĘĆ wybraną kartę ulepszenia 
albo ZNISZCZ wybraną kartę kary.

Powinno być: 
ZNISZCZ wybraną kartę ulepszenia 
albo POŚWIĘĆ wybraną kartę kary.

TM


